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Het einde van Merkel zou een keerpunt kunnen zijn, niet alleen voor Duitsland, maar voor de hele wereld. 
door gerald flurry
Herdrukartikel uit de Philadelphia Trumpet, Januari 2019
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I edere lezer moet Duitsland goed in de gaten 
houden. Deze natie maakt veranderingen door die 
het land en heel Europa zullen omvormen. Maar 

opmerkelijk genoeg ligt het grootste deel van de wereld 
te slapen tijdens deze dramatische ontwikkelingen.

Op 29 oktober kondigde de Duitse bondskanselier 
Angela Merkel haar plannen aan om zich terug te trekken 
uit de Duitse politiek. In december trad ze af als de leider 
van de Duitse Christen-Democratische Unie. Ze wil 
echter kanselier van Duitsland blijven tot de volgende 
verkiezingen, die gepland staan voor 2021.

Velen staan   sceptisch tegenover haar plan. Kanselier 
zijn, maa r geen pa r tijleider van de belangr ijkste 
r e ger i n g s p a r t ij ,  i s  z e er on gebr u i kel ijk .  E r z ijn 
verschillende manieren om Merkel nog voor 2021 uit 
haar ambt te verwijderen. Tot die tijd is ze een slappe, 
onmondige leider. De Duitse bondskanselier mist nu 
de volledige steun van zelfs haar eigen partij, en haar 
ambtstermijn heeft een duidelijke vervaldatum.

Merkels politieke positie, zowel in Duitsland als in 
Europa, is al enige tijd aan het verzwakken. Duitsland 
roept nu om een   sterkere leider en de Europese Unie wil 
sterker leiderschap en leiding vanuit Duitsland. Nu Merkel 
op weg is naar de uitgang, zijn Duitsland en Europa meer 
dan ooit verdwaald.

Velen vragen zich nu al af of Merkels ondergang 
onstabiele, gevaarlijke tijden voor Europa met zich 
meebreng t. De Ne w York Times  sch reef dat haa r 
aankondiging “een zekere paniek veroorzaakte in het hart 
van de Europese Unie” (30 oktober 2018). De voormalige 
Duitse minister van Buitenlandse Zaken Joschka Fischer 
schreef op 30 oktober: “Het is niet overdreven te zeggen 
dat 2019 het jaar wordt dat de Europese Unie zal maken 
of breken.”

Dit is een cruciale, historische tijd voor het continent. 
De migrantencrisis en financiële problemen dreigen te 
exploderen. De radicale islam is nu diep geworteld en 
kan op elk moment verdere aanvallen lanceren. En nu 
staat er geen sterke leider aan het roer. Ziet u waarom we 
Duitsland in de gaten moeten houden?

“Het is niet alleen in Berlijn dat het maken van 
beslissingen waanzinnig moeilijk wordt,” schreef de 

Telegraph. “Brussel heeft op Merkel gesteund om leiding 
te geven in crisismomenten …. Zonder echte leider aan de 
macht in Berlijn, mist Brussel een sterke hand om de rest 
van Europa in het gareel te houden” (29 oktober 2018).

De politieke crisis in Duitsland zal zeker nog erger 
worden. Beduidende segmenten van het Duitse volk 
ondersteunen nu extreme politieke partijen, zoals 
Alternative für Deutschland en Die Linke [Links]. En 
tegelijkertijd is de steun voor de reguliere politieke 
partijen aan het afkalven. Het zal moeilijk zijn voor de 
opvolger van Merkel, wie het ook is, om brede steun van 
het volk te krijgen.

Commentatoren zien geen uitweg uit deze crisis. “De 
onmiddellijke toekomst van Duitsland lijkt enigszins op 
die van veel andere Europese landen - een verschuivend 
electoraal landschap, onstabiele regeringen, pogingen 
tot vallen en opstaan   die tot een impasse leiden,” 
waarschuwde Bloomberg (29 oktober 2018).

De waarschuw ing van Geopolitical Futures  was 
dramatischer: “Wat wel duidelijk is, is dat Duitsland 
zijn politieke leiders beu is, maar niet zeker weet wie ze 
moet vervangen. Deze vorm van politieke onzekerheid is 
misschien niet van belang in de meeste landen, maar in 
Duitsland, het kloppend hart van Europa, heeft dit 
ingrijpende internationale implicaties” (29 oktober 
2018; geheel eigen nadruk).

Al sinds vele jaren zijn we u aan het waarschuwen 
voor precies dit moment. Het einde van Merkel zou een 
keerpunt kunnen zijn, niet alleen voor Duitsland, maar 
voor de hele wereld!

Verbluffende politieke veranderingen
Sinds 2015 hebben de Christen-Democratische Unie van 
kanselier Merkel en haar zusterpartij, de Christelijk-
Sociale Unie, te lijden gehad onder meerdere ongekende 
verkiezingstegenslagen. In september 2017 deden de 
reguliere partijen in Duitsland het zo slecht in de federale 
verkiezingen dat het zes maanden kostte om een   coalitie 
bijeen te husselen - dit was de langste periode dat 
Duitsland zonder regering zat sinds 1945.

De onpopu la i re pro-i m m ig ra nten houd i ng va n 
bondskanselier Merkel zorgde voor de dramatische 
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opkomst van de anti-migrantenpartij Alternative für 
Deutschland (AfD). Uit peilingen blijkt dat de AfD nu de 
tweede meest populaire partij is.

Deze verschuivingen zouden de hele wereld 
moeten wakker schudden voor wat er in Duitsland 
aan het gebeuren is! De Duitse ontevredenheid en woede 
zijn torenhoog. Als u de geschiedenis en het nationale 
karakter van het Duitse volk begrijpt, weet u dat dit 
serieuze implicaties heeft voor deze machtige natie in het 
hart van Europa!

Er is een sterke vraag naar een nieuwe leider in 
Duitsland. De mensen kunnen het niet eens worden over 
wat zijn beleid zou moeten zijn, maar ze willen iemand 
anders dan Merkel en iemand met visie.

“Eén ding heeft vrijwel geen rol gespeeld in de politiek 
van Merkel”, schreef Foreign Affairs: “een echte politieke 
visie van haarzelf” (2 november 2018).

“Angela Merkel zou in gewone tijden een uitstekende 
leider zijn”, vervolgde Foreign Affairs. Ze kwam echter 
op het toneel “op dat ene moment in de naoorlogse 
geschiedenis van Duitsland, waarop het land - en de 
wereld - absoluut een kanselier met een stoutmoedige 
visie nodig hadden.” De Guardian schreef dat een van de 
grote problemen van Merkel, in de ogen van haar critici, 
was dat ze “geen echte visie” had.

De Duitsers hunkeren naar iemand anders! Iemand 
met charisma en visie - iemand die hun angsten echt kan 
kalmeren en de urgente problemen aanpakt waarmee 
Duitsland en Europa te maken hebben.

Een Duitse ‘koning’ staat voor de deur
De Bijbel profeteert dat de Duitsers die leider zullen 
krijgen. De Bijbel beschrijft zelfs de politieke voorwaarden 
die deze man aan de macht zullen brengen - en deze 
politieke omstandigheden lijken sterk op de politieke 
omstandigheden die we nu in Duitsland en Europa kennen!

Daniël 8 is een van de meest verbazingwekkende 
profetieën in de Bijbel en het is belangrijk dat u dit begrijpt.

Het boek Daniël was alleen geschreven voor de eindtijd 
(Daniël 12: 4, 9). Het laatste deel van Daniël 8:17 zegt: “want 
dit gezicht [visioen] zal zijn tot den tijd van het einde.” Het 
wordt meer specifiek in vers 19: “En hij zeide: Zie, ik zal 
u te kennen geven, wat er geschieden zal ten einde dezer 
gramschap ….” God wil dat wij de urgentie van deze 
profetie beseffen. Hij praat niet alleen over de eindtijd, 
maar het laatste einde - het einde van de eindtijd!

Daniël profeteert dat een sterke leider aan de macht zal 
komen in Europa, of wat wordt genoemd in Daniël 11:40 

“de koning van het noorden.” “Aan het einde van hun 
koningschap, wanneer de afvalligen de maat hebben 
volgemaakt, zal er een meedogenloze koning opstaan, 
bedreven in slinkse streken" (Daniël 8:23, hsv). God noemt 
deze leider “een koning.” Nogmaals, deze man leidt “de 
koning van het noorden,” deze Europese supermacht.

De meeste mensen zijn tegenwoordig totaal onbekend 
met het Heilige Romeinse Rijk, hoewel deze machtige 

historische entiteit een krachtige invloed heeft op het 
moderne Europa. Jaren geleden ontmoette Herbert W. 
Armstrong Otto von Habsburg, het hoofd van het 700 
jaar oude huis van Habsburg, dat het Heilige Romeinse 
Rijk regeerde in het tijdperk voorafgaand aan Napoleon. 
In die tijd was dhr. Von Habsburg lid van het Europees 
Parlement. Hij zei: “De Europese gemeenschap leeft 
grotendeels door het erfgoed van het Heilige Romeinse 
Rijk, hoewel de grote meerderheid van de mensen die er 
wonen, niet weten door welk erfgoed ze leven.”

Kijk naar de geschiedenis en u zult zes heroplevingen 
van dat Heilige Romeinse Rijk vinden. Vandaag staart 
de zevende heropleving ons recht in het gezicht - maar 
de mensen weten nog steeds niet wat het is. Dat is 
verbazend. Zelfs de mensen in dit rijk leven, weten het 
niet. We moeten bekend zijn met het Heilige Romeinse 
Rijk!

“Wij bezitten een Europees symbool dat alle naties van 
Europa evenveel toebehoort,” zei de heer Habsburg ook. 

“Dit is de kroon van het Heilige Romeinse Rijk, welke de 
tradities van Karel de Grote belichaamt.” De aanstaande 
koning van Europa zal deze kroon aannemen.

Deze spoedig komende heerser kan letterlijk een 
koning worden genoemd. Zelfs als hij dat niet is, geeft de 
Bijbel hem die titel. Wanneer de Bijbel over een koning 
spreekt, verwijst hij in de meeste gevallen niet naar 
een democratische regering. Zelfs als deze man niet de 
titel “koning” heeft, zal hij als een absolute monarch 
heersen, als een autoritaire koning uit de middeleeuwen. 
Het visioen van Daniël laat zien dat het leiderschap over 
Europa op het punt staat veel meer autoritair te worden. 
Het is niet moeilijk voor te stellen dat dit gebeurt, gezien 
het groeiende verlangen in Duitsland en Europa voor 
precies dit soort leiderschap.

Deze man wordt opnieuw besproken in Daniël 11:21: “In 
zijn plaats zal een verachtelijk man opstaan. Men zal hem 
de koninklijke waardigheid niet geven. Maar hij zal komen 
in zorgeloze rust en het koningschap zal hij grijpen 
door vleierijen” (hsv).

Let op hoe deze man wordt gekenmerkt. Hij is een 
“meedogenloze koning.” wat betekent dat hij machtig, 
krachtig en wreed is. Hij is “bedreven” in slinkse streken 
[letterlijk: duistere zinnen]. Clarke’s Commentary zegt 
dat hij “heel bedreven en handig is in alle aspecten 
van bew indsvoering en da a r a an gerel ateerde 
intriges” – een geslepen politicus. Hij erft de troon 
van Europa “zorgeloos [=vreedzaam],” en verkrijgt zijn 
koninkrijk door “vleierijen.” Hij is listig en sluw, met 
een briljante geest en een boeiende, aantrekkelijke 
persoon l ijk heid. De Jamieson , Fau sset en Brown 
Commentary zegt: “Het volk zal niet via een publieke daad 
het koninkrijk aan hem overdragen, maar hij zal het via 
een kunstgreep, oftewel ‘vleierijen’, bemachtigen.”

Met andere woorden, een misleid publiek, of een groep 
van Europese leiders, nodigt deze man waarschijnlijk uit 
tot de macht.
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De huidige omstandigheden in Europa, waaronder 
de vluchtelingencrisis en de onrust in de Duitse politiek, 
bieden waarschijnlijk een van de grootste kansen ooit 
voor een nieuwe leider om aan de macht te komen “door 
vleierijen.” Kanselier Merkel is op weg naar de uitgang en 
is nu vleugellam. Verwacht dat politieke en sociale crises 
in Duitsland en Europa, en publieke wrok en woede, nog 
dieper zullen groeien.

Let dan op voor een sterke man om zijn voordeel te 
doen en door vleierijen zijn weg naar de macht te vinden!

Een getransformeerd Duitsland
“Zullen de Duitsers opnieuw oprijzen tot illusionaire 
hoogten van grootsheid?” vraagt   Gerhard Marx in zijn 
thesis uit 1969 “Een tweeduizendjarige analyse van het 
Duitse karakter.”

Dit is een belangrijke vraag. In 1914 en 1939 startte 
Duitsland twee wereldoorlogen. In de Eerste Wereldoorlog 
werden ongeveer 16 miljoen mensen gedood; en in de 
Tweede Wereldoorlog nog eens 60 miljoen mensen. Dit 
maakt de kwestie van Duitslands leiderschap en gedrag 
van vitaal belang voor de hele wereld.

De geschiedenis leert ons dat we Duitsland in de gaten 
moeten houden en dat we moeten letten op tekenen dat 
het een nieuwe oorlog kan beginnen!

Dit is hoe Marx zijn vraag beantwoordt: “Niet zolang 
één ding ontbreekt - een sterke autoritaire leider. Zodra 
hij verschijnt, zullen de k ar akteristieken die 
duitsers altijd hebben bezeten, opnieuw voor iedereen 
duidelijk worden.”

Dit is door de geschiedenis heen zo geweest. Duitsland 
zal alleen ten oorlog trekken als het de macht heeft. Maar 
macht alleen is niet genoeg. De Duitsers hebben een 
sterke, autoritaire man nodig om hen te leiden.

Meer recentelijk schreef journalist Heribert Prantl 
iets vergelijkbaars in zijn artikel uit 2011 getiteld “Het 
verlangen naar de Messia s.” Zoa ls de toenma lige 
columnist van de Trompet, Ron Fraser, schreef: “Prantl 
benadrukte twee diepgaande componenten van het Duitse 
nationale karakter: de incompatibiliteit met democratie 
en het verlangen naar een messiaanse leider.”

Tegenwoordig heeft Duitsland grote macht. Het 
domineert en overheerst zelfs Europa. Maar het mist een 
sterke leider. En het is niet van plan om in een grote oorlog 
te springen of iets al te radicaals te doen totdat het die 
sterke leider heeft. Duitsland heeft altijd behoefte gehad 
aan een leider die vertrouwen wekt. En wanneer die sterke 
man aanwezig is, kan de natie snel en radicaal veranderen!

In 2011 wees Prantl naar een man die misschien die rol 
van een Duitse messias vervult. “Echte politieke macht 
heeft magie nodig,” schreef hij. Hij sprak over “de magie 
van de democratie” en hoe mensen ernaar snakken dat 
diens beloften en illusies waarachtig zijn. Vervolgens 
schreef hij: “na zijn verschijning op het toneel heeft 
Karl-Theodor zu Guttenberg al twee jaar een verlangen 
daarnaar vervuld.”

Hij vervolgde: “Sommigen schrijven: ‘We denken dat hij 
gutt is’ [woordspeling met de naam van Guttenberg en het 
woord ‘goed’]; anderen vertellen over zijn charisma, en hoe 
men dit in het algemeen mist in een democratie, maar men 
het des te meer kan vinden in Guttenberg. … Het woord 
charisma is een veelzeggend woord in de context van de 
zoektocht naar glans en pracht in democratie: ‘charisma’ 
bevat ‘chrisma’, de heilige olie van de koninklijke zalving.”

Karl-Theodor zu Guttenberg stopte datzelfde jaar met 
politiek. Maar de herinnering aan zijn charisma blijft 
en veel Duitsers praten nog steeds over hem. In 2017 
schreef Spiegel Online: “Als oud-minister Guttenberg 
zou terugkeren van zijn Amerikaanse ballingschap naar 
Duitsland en de leiding van zijn partij zou opeisen, zou 
hij die binnen de kortste keren verkrijgen” (24 april 2017). 
In april 2018 noemde de Britse krant Express hem “de 
mogelijke opvolger van Angela Merkel.”

De Express merkte op dat Guttenberg de weigering van 
Merkel om het regime van Assad in Syrië te bombarderen 
krachtig veroordeelde. Hij beschuldigde Merkel ervan 

“anderen het vuile werk te laten opknappen.” Merkel, zei 
hij, “heeft nooit van het voorfront geleid.”

Dat zijn sterke woorden. Het is duidelijk dat hij niet 
bang is om zijn voormalige baas te bekritiseren en hij 
is niet bang om ten oorlog te trekken. Zijn krachtige 
woorden tegen Merkel resoneren ongetwijfeld bij 
veel Duitsers!

Guttenberg heeft zich politiek bewezen. Als minister 
van Defensie hervormde hij het Duitse leger. Hij hief de 
dienstplicht op, waardoor Duitsland een groot, maar 
niet erg mobiel leger had gekregen. Guttenberg wilde een 
wendbaar leger opbouwen dat brandhaarden over de hele 
wereld kan bereiken en tussenbeide kan komen om de 
economische belangen van Duitsland te beschermen. Hij 
zei dat het leger de “eerste prioriteit” van Duitsland moest 
zijn. Hij pleitte zelfs voor het verenigen van de legers van 
Europa in één enkele militaire macht. Tegenwoordig 
werken de Europese strijdkrachten steeds meer samen, 
net zoals Guttenberg dat wilde.

Guttenberg weet dat Duitsland zo’n verenigd Europees 
leger zou leiden, omdat het Europa reeds leidt!

In ons nummer van januari 2011 schreven we: “Onder 
leiding van Karl-Theodor zu Guttenberg evolueert de 
Bundeswehr naar wat de Britse en Amerikaanse leiders 
na de Tweede Wereldoorlog zo hard hebben getracht te 
voorkomen: een beroepsleger onderworpen aan de invloed 
van de Duitse elites.”

Daniël 8 vertelt ons meer over deze komende leider: 
vers 25 zegt dat “door zijn sluwheid zal hij het bedrog 
onder zijn hand doen slagen” – hij is bedrieglijk – “en hij 
zal zich in zijn hart verheffen; en in zorgeloze rust [vrede] 
zal hij  velen te gronde richten.” Met andere woorden, deze 
man praat de hele tijd over vrede, maar dan lanceert hij 
veldslagen en oorlogen!

Zou Karl-Theodor zu Guttenberg deze profetie kunnen 
vervullen? Er zijn zeker enkele goede indicaties voor, zelfs 
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af komstig van deze Duitse journalisten en schrijvers. 
Maar de Bijbel geeft ons nog een andere reden.

Een vitale profetie
Openbaring 17 bespreekt het Heilige Romeinse Rijk en 
besteedt speciale aandacht aan de gebeurtenissen rond 
diens zevende en laatste heropleving. Vers 10 is van vitaal 
belang voor het begrijpen van de komende sterke man van 
Europa. In de Moffatt-vertaling staat er: “Het zijn zeven 
koningen, van wie er vijf gevallen zijn, de een leeft en de 
ander is nog niet gekomen - en wanneer hij komt, moet hij 
maar een korte tijd blijven.”

Let op het tijdselement van deze profetie. Deze ‘zeven 
koningen’ zijn zeven opeenvolgende heroplevingen van 
dit Heilige Romeinse Rijk. Maar let op, dit vers richt onze 
aandacht op een specifiek moment: de tijd waarin “vijf 
zijn gevallen” en “één leeft” (Moffatt). Het vestigt onze 
aandacht op de tijdsperiode van de zesde van die zeven 
heroplevingen.

Bestudeer de geschiedenis en u kunt precies zien wat 
elk van de heroplevingen was: het Justiniaanse Herstel 
van 554 na Christus; het Frankische koninkrijk van 774, 
gedomineerd door Karel de Grote; het Heilig Romeinse 
Rijk van 962; de Habsburgse dynastie van 1520; Napoleons 
koninkrijk van 1805. Het zesde hoofd van dit Heilige 
Romeinse Rijk was actief tijdens de Eerste en Tweede 
Wereldoorlog, met als hoogtepunt de regering van Adolf 
Hitler, een van de meest meedogenloze leiders die deze 
wereld ooit heeft gekend.

Waarom zou vers 10 zich vooral richten op het zesde 
hoofd? Omdat de betekenis van Openbaring 17 werd 
onthuld toen het zesde hoofd op het toneel was! 
Herbert W. Armstrong werd bekeerd in 1927 en begon 
zijn krachtige religieuze werk in de jaren 1930. De heer 
Armstrong was het eindtijd-type van Elia, geprofeteerd 
door Jezus Christus in Mattheüs 17:10-11; hij kwam op het 
toneel en “herstelde alle dingen” - inclusief het begrip 
van de Bijbelse profetie die we moeten begrijpen voor die 
periode!

God begon te werken met dhr. Armstrong in vrijwel 
dezelfde periode waarin Adolf Hitler Mein Kampf schreef 
en Duitsland begon over te nemen. De heer Armstrong 
kwam op het toneel tijdens het angstaanjagende zesde 
hoofd van het Heilige Romeinse Rijk! Hij leefde en werkte 
hard toen de zesde heropleving van het Heilige Romeinse 
Rijk Europa verwoestte. En de heer Armstrong begon 
te profeteren over de zevende en laatste heropleving 
van het Heilige Romeinse Rijk, zelfs voordat de Tweede 
Wereldoorlog was geëindigd!

Openbaring 17:10 onthult niet alleen het Heilige 
Romeinse Rijk - het onthult Gods eindtijd-Elia! Het 
onthult waar Gods ware Kerk is.

Herbert Armstrong waarschuwde onophoudelijk over 
de zevende en laatste heropleving van het Heilige Romeinse 
Rijk tot aan zijn dood op 16 januari 1986. Tijdens zijn leven 
was Franz Josef Strauss een van Duitslands machtigste 

naoorlogse politici. De heer Strauss sprak de hele tijd over 
de noodzaak voor Europa om het Heilige Romeinse Rijk 
nieuw leven in te blazen. Of hij het zich nu realiseerde of 
niet, Strauss had het over het zevende hoofd van dat rijk.

Opmerkelijk genoeg was Franz Josef Strauss een 
goede vriend van Herbert W. Armstrong. Hij bezocht 
zelfs Ambassador College in Pasadena, Californië, waar 
dhr. Armstrong het hoofd was. Strauss beschreef dat 
bezoek als de gelukkigste dag van zijn leven en vertelde 
dhr. Armstrong: “We hebben een Ambassador College in 
Duitsland nodig.” Is dit niet opmerkelijk? Ik geloof niet 
dat het toeval was dat er een band bestond tussen de heer 
Armstrong en de heer Strauss.

In juli 1983 werd de heer Armstrong ook bevriend met 
Otto von Habsburg toen deze het Ambassador College 
bezocht. De heer Armstrong leidde een klein college 
en een kleine kerk volgens de normen van deze wereld. 
Desalniettemin ontving hij Strauss en Habsburg, de 
belangrijkste leiders in Europa met betrekking tot het 
Heilige Romeinse Rijk. Waarom? Het is omdat de heer 
Armstrong indirect het middelpunt is van Openbaring 17:10.

Maar het verhaal wordt nog interessanter. Franz Josef 
Strauss was de politieke mentor van Edmund Stoiber, de 
prominente politicus van de Christelijk-Sociale Unie, die 
vóór Angela Merkel bijna de kanselier van Duitsland werd. 
En meneer Stoiber was een mentor van Karl-Theodor zu 
Guttenberg!

Wat is hier aan de hand? Het draait allemaal om 
Openbaring 17:10, en ik geloof dat God ons helpt te zien 
wie deze sterke man is.

Dit is wat ik schreef in mijn boekje Er zal spoedig een 
sterke Duitse leider komen : “Guttenberg is eveneens 
verbonden via een deel van zijn familielijn aan het huis 
van Habsburg. Strauss en Otto von Habsburg deelden een 
gemeenschappelijke droom van een verenigd Katholiek 
Europa. Beiden hebben persoonlijk details van die visie 
gedeeld met Herbert W. Armstrong tijdens bezoeken 
die zij maakten aan de campus van Ambassador College 
in Pasadena. Voor Otto von Habsburg was de droom een 
herleving van het Heilige Romeinse Rijk. Voor Herbert 
Armstrong zou die droom de werkelijkheid vormen van 
de in de Bijbel geprofeteerde zevende herrijzenis van het 
Heilige Romeinse Rijk.”

De aristocratische titel van Baron Guttenberg is 
Reichsfreiherr, wat “Baron van het Heilige Romeinse Rijk” 
betekent. Hij stamt af van een lijn van aristocratische 
elites die een verwoestende rol hebben gespeeld in de 
Duitse geschiedenis. Is dat gewoon toeval?

Het einde van het rijk
De boeken Openbaring en Daniël wijzen op een aantal zeer 
donkere tijden voor de nabije toekomst. Bijbelprofetie 
zegt dat deze sterke man de hele wereld leidt naar een 
ongekend nucleair Armageddon. Maar het wijst ook naar 
goed nieuws net na de donkere tijd - en dit goede nieuws 
overschaduwt volledig de negativiteit!
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Slechts een paar verzen na Openbaring 17:10 komt 
dit: “Zij zullen oorlog voeren tegen het Lam, maar 
het Lam – want Heere der heren is Hij en Koning der 
koningen – zal hen overwinnen, en zij die samen met 
Hem zijn, geroepenen, uitverkorenen en gelovigen.” 
(vers 14). Deze profetie hangt rechtstreeks samen met 
de wederkomst van Jezus Christus! Hij zal terugkeren 
om te voorkomen dat het Heilige Romeinse Rijk nog 
meer bloedvergieten veroorzaakt. Dit is een belangrijk 
perspectief om te onthouden.

De profetie in Daniël 8 leidt tot dezelfde conclusie. 
Vers 25 lu idt: “tegen de Vorst der vorsten za l h ij 
opstaan,maar zonder mensenhand zal hij gebroken 
worden.” Jezus Christus zal op bovennatuurlijke wijze 
het verschrikkelijke rijk vernietigen  dat deze man 
aanvoert!

Gebeurtenissen in Duitsland en Europa geven aan 
dat de zevende en laatste heropleving van het Heilige 
Romeinse Rijk nu hier is! Dit is ontnuchterend, maar toch 
ongelooflijk opwindend. De aanwezigheid van het Heilige 
Romeinse rijk betekent dat Christus op het punt staat 
terug te keren naar de aarde om een   einde te maken aan de 
vernietiging. Hij profeteerde in Mattheüs 24:21-22 dat als 
hij niet zou terugkeren, geen vlees behouden zal worden! 
De mensheid kan het geweld dat komt niet stoppen. Maar 
Christus zal terugkeren - en Hij kan en zal het stoppen!

Alleen Jezus Christus kan de mensheid de vrede, 
v reugde en gelu k schen ken d ie we a lt ijd hebben 
ontbeerd. Deze ontwikkelingen tonen aan dat eindtijd 
Bijbelprofetieën snel worden vervuld! De gebeurtenissen 
die nu in Duitsland plaatsvinden leiden in rap tempo naar 
deze hoopvolle conclusie. 
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Recente opmerkingen van de Franse president laten de aanwezigheid van het Heilige Romeinse Rijk zien.
door gerald flurry
Herdrukartikel uit de Philadelphia Trumpet, Januari 2019

Frankrijk verraadt Amerika 
en vervult Bijbelse profetie!

11 nov ember 2018 m a r k eer de het 100-ja r ig 
j u b i l e u m  v a n  h e t  e i n d e  v a n  d e  E e r s t e 
Wereldoorlog. VS-president Donald Trump 

bracht een bezoek aan Parijs ter nagedachtenis aan de 
ongeveer 115.000 Amerikaanse militairen die in die oorlog 
stierven.

De Verenigde Staten hebben Frankrijk in die oorlog 
enorm geholpen. Amerikaanse troepen gaven hun 
levens om het Franse leger en volk te beschermen 
en ondersteunen. In zowel de Eerste als de Tweede 
Wereldoorlog hebben Britse en Amerikaanse troepen 
Frankrijk bevrijd uit gevangenschap; totaal gaven bijna 
2 miljoen Britse en Amerikaanse soldaten hun leven om 
Frankrijk en andere Europese landen te verdedigen.

Vandaag is de broederband die ooit tussen de VS 
en Frankrijk bestond in de problemen. We moeten de 
profetische betekenis van wat er gebeurt begrijpen.

Aan de vooravond van het bezoek van president 
T r u mp aa n Eu ropa maa k te president Em ma nuel 
Macron een aantal krachtige opmerkingen die veel 
onthullen over zijn houding tegenover de huidige VS. 
In een radio-interview op 6 november riep president 
Macron op tot een “echt Europees leger.” Dat is op 
zichzelf al een dramatische uitspraak, maar hij voegde 
nog toe: “We moeten onszelf beschermen ten aanzien 
van China, Rusland en zelfs de Verenigde Staten van 
Amerika” (nadruk geheel van mij).

Zelfs de Verenigde Staten? Het is één d i ng dat 
Frankrijk zegt dat het zich moet verdedigen tegen het 
communistische China en dictatoriale Rusland. Maar 
het is enorm beledigend om zoiets te zeggen over 
de democratie die de afgelopen eeuw twee keer de 
Atlantische Oceaan is overgestoken om Frankrijk 
te redden van een nederlaag!

De opmerkingen van dhr. Macron zijn bij de meeste 
mensen niet opgevallen. Velen zagen ze gewoon als een 
poging van Macron meer uit de NAVO te halen. Maar dat 
is niet het geval!

We moeten de betekenis van president Macrons 
uitspraken begrijpen. Als u Bijbelprofetie begrijpt dan 
zult u dit herkennen als onderdeel van een historisch 
belangrijke trend die de wereld zal veranderen!

Een profetische broederband
De Bijbel vertelt ons duidelijk de identiteit van het 
Amerikaanse en Britse volk. In zijn boek De Verenigde 
Staten en Groot-Brittannië in de profetieën legde Herbert 
W. Armstrong in detail uit hoe Amerika en Brittannië 
afstammen van de stammen Manasse en Efraïm, de zonen 
van Jozef.

En Frankrijk, zo legde dhr. Armstrong uit, is een 
afstammeling van Ruben, de oudste zoon van Jakob en 
ook één van die “verloren” Israëlitische stammen. Veel 
van de huidige Fransen zijn afstammelingen van deze 
Israëlitische patriarch en Ruben is de naam voor Frankrijk 
in Bijbelse profetieën.

Genesis 37 documenteert Ruben die zijn jongere broer 
Jozef verraadt. Dhr. Armstrong onderwees, en de Bijbel 
onthult dit duidelijk, dat dit verraad uit de oudheid ook 
een eindtijdprofetie is waarin Frankrijk (Ruben) de VS 
(Manasse, zoon van Josef) zal verraden.

Let op deze belangrijke passage met betrekking tot 
Amerika en Brittannië: “En hij [Jakob, nu Israël genoemd] 
zegende Jozef en zei: De God voor Wiens aangezicht mijn 
vaderen, Abraham en Izak, gewandeld hebben, …, zegene 
deze jongens, zodat door hen mijn naam genoemd zal 
blijven, … en zij in het midden van het land in menigte 
zullen toenemen” (Genesis 48:15-16, hsv). Zoals De 
Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de profetieën 
bewijst, beantwoordde God zijn gebed. Manasse en 
Efraïm groeiden inderdaad uit tot een menigte. In feite 
werden zij, zoals God beloofde in Genesis 35:11, “een volk, 
ja, een menigte van volken” – Manasse een “groot” volk, en 
Efraïm “een menigte van volken” (zie ook Genesis 48:19). 
En de naam Israël werd op deze naties genoemd. Het zijn 
de geboorterecht-naties, gezegend boven alle anderen op 
de aarde. Hoe specifiek zijn deze profetieën over de naties 
van Israël!

In de hele geschiedenis komen geen andere volken voor 
waar deze beschrijvingen beter bij passen dan Amerika 
en het Britse Rijk. Dat betekent dat profetisch Israël in 
deze eindtijd specifiek naar Amerika en Groot-Brittannië 
verwijst.

Maar God profeteerde niet alleen wat er met Amerika 
en Groot-Brittannië zou gebeuren.
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Uw Bijbel zegt dat de moderne afstammelingen 
van Ruben opnieuw de eindtijd-afstammelingen van 
Jozef – Amerika en Groot-Brittannië – zullen verraden!

Genesis 49 is een verbazingwekkend hoofdstuk dat 
belangrijke profetieën voor deze tijd bevat: “Daarop riep 
Jakob zijn zonen en zei: Verzamel jullie, dan maak ik jullie 
bekend wat jullie in later tijd overkomen zal” (vers 1). We 
lezen in het eerste boek van de Bijbel en het gaat over de 
laatste tijd – de tijd waarin we nu leven!

Als u de moderne identiteit van de zonen van Jakob niet 
kent, dan kunt u Bijbelse profetie niet begrijpen! En een 
derde van de Bijbel is aan profetie gewijd.

De eerste zoon die Jakob in Genesis 49 bespreekt is 
Ruben (vers 3). God vertelt ons duidelijk dat Ruben een 
rol zal spelen in gebeurtenissen die zich voordoen in de 
laatste dagen. Dus moeten we weten wie Ruben is.

Waarom werd Ruben als eerste toegesproken? Omdat 
hij de eerstgeborene was. De zegeningen die God aan 
Abraham had beloofd, zouden overgedragen moeten 
worden aan Jakobs eerstgeboren zoon, Ruben. Maar 
Ruben verloor zijn geboorterecht. Waarom? Jakob geeft 
ons het antwoord: “Onstuimig als het water als je bent, 
zul je niet de voortreffelijkste zijn, want je bent het bed 
van je vader ingeklommen, en toen heb je het geschonden. 
Hij is mijn sponde ingeklommen!” (vers 4). Ruben had 
seksuele relaties met de bijvrouw van zijn vader. Is het 
niet interessant dat Parijs ook vandaag de “stad van de 
liefde” wordt genoemd en Frankrijk bekend staat om zijn 
libertijnse benadering van seks? Vanwege de grote seksuele 
zonde van Ruben gingen degeboorterechtzegeningen 
over op Jozef, de eerstgeborene van Jakobs andere vrouw, 
Rachel.

“De zonen van Ruben, de eerstgeborene van Israël – hij 
was namelijk de eerstgeborene, maar omdat hij het bed 
van zijn vader geschonden had, is zijn eerstgeboorterecht 
aan de zonen van Jozef, de zoon van Israël, gegeven, 
maar niet zo, dat deze in het geslachtsregister als 
eerstgeborene werd ingeschreven” (1 Kronieken 5:1). 
Kronieken is het laatste boek van het Oude Testament 
zoals het oorspronkelijk was samengesteld en verwijst 
ons rechtstreeks naar het Nieuwe Testament. Ezra 
verzamelde informatie van de vroege profeten en schreef 
dat boek. Dat betekent dat het profetie is voor vandaag. 
Ezra schreef over de staat van de geboorterechtbelofte in 
deze laatste dagen.

Verraad!
Lees zelf de geschiedenis van Jozef en Ruben in Genesis 37 
tot en met 46. Jakob had voorkeur voor Jozef over zijn 
andere zonen en dat zorgde voor veel onderlinge rivaliteit. 
Wat het nog erger maakte was dat Jozef vertelde over 
dromen die hij had, die aangaven dat zijn afstammelingen 
zouden “regeren over” die van zijn broers. Dit wekte 
zoveel haat in hen op dat zij samenspanden om Jozef te 
vermoorden! Zij waren van plan hem te doden en hun 
vader te zeggen dat Jozef door een wild beest was gedood. 

Ruben greep in. Hij overtuigde hen om hem in een kuil te 
laten sterven, en hij was van plan hem te redden door later 
terug te komen om hem op te halen. Maar voordat hij dit 
kon doen verkochten zijn broers Jozef in slavernij.

Ruben, de eerstgeborene, stond niet op een moedige 
manier op tegen zijn broers. Hij probeerde Jozef te 

“redden” op een zwakke, ontwijkende manier. Het was 
een verraad dat er uiteindelijk voor zorgde dat zijn jongere 
broer tot slaaf werd gemaakt!

Uw Bijbel zegt dat de moderne nakomelingen van 
Ruben nogmaals de nakomelingen van Jozef – Amerika 
en Groot-Brittannië – zullen verraden!

De Bijbel profeteert over een Europese supermacht die 
geleid wordt door Duitsland. Frankrijk zal zich gedwee 
onderwerpen en deelnemen aan dit door Duitsland 
gedomineerde “beest” uit Openbaringen 13. Hierdoor zal 
Frankrijk de bondgenoten die in twee wereldoorlogen aan 
hun zijde vochten tegen Duitsland wreed verraden! Ja, 
de afstammelingen van Ruben zullen een verraderlijke 
rol spelen door hun broer te “verkopen” aan slavernij en 
gevangenschap, net als hun voorouder dit meer dan 3700 
jaar geleden deed!

We zien op dit moment het begin van dit verraad!
Bedenk dat de zonen van Jakob broers zijn. Dit gaat 

over familie. En deze profetie vertelt ons dat Ruben zo 
“onstuimig als het water” is. Je weet nooit precies hoe hij 
zich gaat gedragen, zelfs tegenover zijn eigen broer

Deze instabiliteit is precies wat we vandaag in de 
relatie tussen Frankrijk en Amerika zien. Toen president 
Trump in juli 2017 een bezoek bracht aan Frankrijk werd 
hij als royalty behandeld! Nu stuurt het leiderschap van 
Frankrijk een arrogante, verraderlijke boodschap van 
oppositie.

We zien op dit moment het begin van dit verraad!
De woorden van president Macron vormden geen 

onbeduidend gekibbel zoals sommigen in de media het 
karakteriseerden. Dit raakt het hart en centrum van 
Bijbelse eindtijdprofetie! Bijbelprofetie laat duidelijk zien 
wat er precies gebeurt.

Slechts vier dagen voor de herdenkingen van de 
Eerste Wereldoorlog maakte president Macron nog meer 
provocerende opmerkingen waar we over na moeten 
denken. Tijdens een bezoek aan een slagveld van de Grote 
Oorlog prees Macron maarschalk Philippe Pétain, die dat 
weekend tijdens een ceremonie bij het graf van Napoleon 
geëerd zou worden. Pétain was een Franse generaal tijdens 
de Eerste Wereldoorlog. Maar hij was meer dan dat: In juni 
1940 werd hij aangesteld als premier van Frankrijk en gaf 
Frankrijk onmiddellijk over aan Adolf Hitler. Tussen 1940 en 
1944 werkte Pétain samen met Hitler terwijl hij Vichy 
Frankrijk bestuurde. De Britse historicus Andrew Roberts 
schreef dat Pétain “enthousiast deelnam aan het sturen van 
niet-Franse Joden naar vernietigingskampen – voornamelijk 
Auschwitz – op een manier waarbij de Duitsers gewoonweg 
niet over de mankracht of lokale kennis beschikten om dat 
te bereiken.”
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President Macron ver wer pt deze geschiedenis 
blijkbaar. Hij vertelde verslaggevers dat Pétain een “grote 
soldaat was – dit is een realiteit.”

Vervolgens, bij de herdenking van de honderdste 
verjaardag van de Eerste Wereldoorlog in Parijs, maakte 
Macron van de gelegenheid gebruik om president Trump 
publiekelijk te berispen omdat hij onlangs zei dat hij een 
nationalist was die Amerika op de eerste plaats zet.

Ten overstaan van een groot aantal wereldleiders las 
Macron de Amerikaanse president de les over het verschil 
tussen nationalisme en patriotisme. “Nationalisme is 
een verraad van patriotisme,” zei hij. “Door te zeggen 
‘onze interesses staan op de eerste plaats, wat kunnen 
de anderen ons schelen,’ wissen we uit wat wij als natie 
het belangrijkste vinden, dat wat het leven geeft, wat het 
groot maakt, en wat essentieel is – zijn morele waarden.” 
De speech van president Macron werd over de hele wereld 
gehoord, en iedereen begreep precies over wie hij het had!

Oproep voor een leger
Het was middenin deze belangrijke jubileumweek dat 
de Franse president opriep tot een Europees leger. “We 
kunnen Europa niet beschermen tenzij we besluiten 
een echt Europees leger op te richten,” zei hij. De 
Times noemde het “zijn sterkste taal tot nu toe” voor een 
militaire unie. Europa streeft naar een verenigd leger – en 
is daar al geruime tijd mee bezig.

En wat zullen de Europeanen doen met dat leger? 
Macron zei expliciet dat het nodig was om Europa te 
beschermen “tegen China, Rusland en zelfs de Verenigde 
Staten.” Klinkt dat als een stabiele broederband, 
zoals die in Wereldoorlog i en ii?

Macron wil Amerika uit Europa wegduwen! De manier 
waarop hij het bekijkt hebben Frankrijk en Europa 
Amerika niet meer nodig! Zo recent als de Tweede 
Wereldoorlog nog heeft Amerika honderdduizenden 
mannen verloren om Europa en Frankrijk te redden! Hoe 
kan iemand dat allemaal gewoonweg vergeten – tenzij hij 
zo onstuimig als water is?

De gepensioneerde Br ig. Gen. A nthony J. Tata 
schreef over deze uitspraken: “Macron kon geen grotere 
belediging maken aan Amerika en zijn veteranen, op deze 
100ste verjaardag van de wapenstilstand getekend tussen 
de geallieerden en Duitsland op het 11de uur van de 11de 
dag van de 11de maand in 1918 om de Eerste Wereldoorlog 
te beëindigen en, ironisch genoeg, Europa te redden” 
(Fox News, 10 nov. 2018). Het was alsof Macron op de 
graven van deze mannen spuugde!

De uitspraken van president Macron over de noodzaak 
een Europees leger te vormen brachten op het hoogste 
niveau een discussie over een Europees leger op gang, 
die in het naoorlogse Europa plaats moet hebben. “Het 
idee van een Europees leger ligt nu op ieders lippen,” 
schreef de EU Observer (14 nov. 2018). Slechts dagen na de 
uitspraken van Macron werd zijn oproep door de Duitse 
kanselier Angela Merkel gesteund door te zeggen dat “we 

moeten werken aan een visie van het op zeker moment 
vormen van een echt, waarlijk Europees leger.” De 
topkandidaten die Merkel als Duitse kanselier kunnen 
opvolgen hebben eveneens soortgelijke opmerkingen 
gemaakt.

Herken het belang: De leiders van de twee machtigste 
naties in Europa roepen op tot een sterker, meer verenigd 
Europees leger! Herbert W. Armstrong waarschuwde 
al decennia lang over deze militaire unie op basis van 
Bijbelprofetie in Daniël 2 en 7, Openbaringen 13 en 17, en 
elders. In mei 1953 schreef hij: “Tien machtige Europese 
naties zullen hun krachten bundelen.”

Dit is een verbluffende ontwikkeling – maar het is er 
een die wij bij de Trumpet al veel decennia lang hebben 
verwacht!

Het Heilige Romeinse Rijk 
De Franse minister Bruno Le Maire ging nog een stapje 
verder. Hij zei dat de Europese Unie een “soort rijk moet 
worden zoals China en de VS.” “Ik gebruik die term [rijk] 
om het bewustzijn te vergroten dat we naar een wereld 
toegroeien waarin macht belangrijk is. Europa moet er 
niet langer voor terugdeinzen om zijn macht te gebruiken,” 
zei hij.

We moeten zien wat er op rap tempo in Europa 
opgebouwd wordt. Deze drang naar een Europees leger 
is niets minder dan een poging het oude Heilige Romeinse 
Rijk op te wekken! Dat rijk is door de geschiedenis heen 
herhaaldelijk in Europa opgekomen. Vandaag zijn 
veel Europese leiders openhartig in het ophalen van 
die geschiedenis. (Voor meer informatie kunt u mijn 
hoofdartikel van de Trumpet van oktober 2018 lezen: 

“Het Heilige Romeinse Rijk treedt naar voren - op volle 
sterkte!”)

Europese leiders spreken vaker over Karel de Grote, 
die in 800 na Chr. het Eerste Rijk aanstuurde. Zij spreken 
nog niet openlijk over Adolf Hitler, maar hij was deel van 
dezelfde draad in de geschiedenis! Hij aanbad Karel de 
Grote. Hij noemde zijn rijk het Derde Rijk – een herleving 
van het Eerste Rijk van Karel de Grote, het Heilige 
Romeinse Rijk. Beide gewelddadige heersers waadden 
door bloed in het nastreven van hun waanzinnige 
ambities. Iedereen kan de waarheid hierover in de 
geschiedenisboeken lezen – maar er zijn er maar weinig 
die er veel over weten!

De mensen maken zich er niet druk over dat de traditie 
van Karel de Grote momenteel openlijk gepropageerd 
wordt in Oostenrijk en Duitsland, maar dat zouden ze 
wel moeten doen! Die traditie heeft een bloedige, bloedige 
geschiedenis!

De kanselier van Oostenrijk, Sebastian Kurz, zegt 
dat hij zijn land zal regeren in overeenstemming met 
de katholieke kerk. Als u de geschiedenis begrijpt, 
dan weet u dat dit precies het Heilige Romeinse Rijk 
is! U zult dat oude rijk in toenemende mate centraal zien 
staan.
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Dhr. Armstrong heeft lang voorspeld dat Groot-Brittannië 
geen deel zou uitmaken van het nieuwe verenigde Europa. 
Maar door de Bijbel als leidraad te gebruiken, geloofde hij 
dat Frankrijk wel in deze laatste herleving van het Heilige 
Romeinse Rijk zou zijn.

God profeteerde over zeven hoofden, of herlevingen, 
van dat kwaadaardige rijk. Zes zijn reeds gekomen en 
gegaan, en nu bestormt het zevende hoofd het toneel 
(Openbaringen 17:10). Het zal het ergste lijden veroorzaken 
dat deze wereld ooit gezien heeft! Zijn daden zullen de 
Tweede Wereldoorlog doen verbleken.

Duitsland is twee wereldoorlogen begonnen. Zet 
u schrap, want het zal een derde beginnen! Dat is de 
waarheid die in Bijbelse profetie geopenbaard wordt. 
Als u het niet gelooft, houdt het nieuws dan goed in 
de gaten, want u zult het zien gebeuren – en spoedig! 
Binnen een aantal jaar zullen we deze profetieën realiteit 
zien worden. De wederkomst van Jezus Christus, de 
belangrijkste gebeurtenis ooit, zal binnen 6 tot 10 jaar 
plaatsvinden zoals ik het bereken. Dat betekent dat de 
Grote Verdrukking, het ergste leed dat deze aarde ooit 
heeft meegemaakt, binnen een aantal jaar zal beginnen.

Het is belangrijk dat u de geest achter het gedrag van 
Frankrijk begrijpt, en achter de uitspraken van president 
Macron en kanselier Merkel. Deze angstaanjagende geest 
zal uw leven veranderen zoals niets ooit eerder heeft 
gedaan – tenzij God u beschermt.

Ik heb een verantwoordelijkheid deze boodschap te 
verkondigen en het Heilige Romeinse Rijk bloot te stellen 
voor wat het is. Men spot met Bijbelse profetie. Maar 
deze spot zal niet lang duren. De geprofeteerde Grote 
Verdrukking nadert (Mattheüs 24:14-22).

De recente uitspraken van Macron weerspiegelen wat 
hoge Europese ambtenaren denken en bespreken. Zij 
willen een leger van het Heilig Romeinse Rijk dat elke 
vijand aan kan. Het rijk is reeds hier. Het wachten is 
alleen nog op de geprofeteerde sterke man om het te 
leiden (Daniel 8:23).

Misschien denkt president Macron dat hij de rol van 
deze broodnodige sterke man zal invullen. Als dat zo 
is, dan is hij aan het dromen! Op geen enkele manier 
zal deze man de leider van het Heilige Romeinse Rijk 
worden.

Zijn land zal een onderdeel zijn van dat rijk, maar – een 
secundair, inferieur onderdeel. Door dit te doen zal Frankrijk 
Amerika en Brittannië verraden, net zoals Ruben dat in 
de oudheid deed. De uitspraken van Macron in november 
waren doorspekt met een geest van verraad. En zij kwamen 

overeen met wat wij al meer dan 80 jaar lang geprofeteerd 
hebben!

Herb er t W. A r m s t r on g h ad gel ijk .  Br itt a n n ië 
werkt zich een weg uit de beestmacht omschreven in 
Openbaringen 17:12. Maar Frankrijk zit er absoluut in!

Zij willen een leger van het Heilig Romeinse Rijk dat 
elke vijand aan kan. Het rijk is reeds hier. Het wachten is 
alleen nog op de geprofeteerde sterke man om het te leiden.

Het toneel is klaar voor een sterke man. De mensen 
schuiven Duitse bondskanselier Angela Merkel opzij. Wie zal 
haar vervangen? Elke leider in Europa zou die baan willen 
hebben. Maar er is er maar een die hem zal bemachtigen. En 
wij denken te weten wie hij is. Lees mijn hoofdartikel over dit 
onderwerp op de eerste pagina van dit nummer.

“Wee Assyrië, de roede van Mijn toorn; en Mijn 
gramschap is een stok in hun hand” (Jesaja 10:5, hsv). 
De moderne tegenhanger van Assyrië is Duitsland. 
God zal Duitsland gebruiken om de naties van Israël te 
straffen. Waarom? Omdat Hij toornig is over deze naties 
vanwege hun zonden. In plaats van God te bedanken 
voor de geboorterechtzegeningen, geeft Israël de eer 
aan zichzelf voor het creëren van die zegeningen en alle 
welvaart. Maar de zegeningen verdwijnen in rap tempo. 
Kijk maar naar wat er gebeurt in Amerika: bosbranden 
in het westen, overstromingen in het oosten, massale 
schietpartijen, demonstraties, verdeeldheid, haat. Nog 
geen tien jaar geleden zou u niet eens herkennen wat 
radicaal-links vandaag in de samenleving doet. Amerika 
is – bliksemsnel  – op weg naar de ondergang, precies zoals 
God profeteerde.

Gelukkig leidt alles wat er gebeurt direct naar de 
Tweede Komst van Jezus Christus! Bijbelse profetie maakt 
dit heel duidelijk. Christus zei dat als Hij niet terug zou 
keren, geen vlees zou overleven (Mattheüs 24:22). Wij 
leven in de dagen dat deze profetie vervuld zal worden! 
De mensheid is nooit beter in staat geweest om zichzelf 
zo grondig te vernietigen als nu. Toch doen veel leiders en 
regeringsleiders alsof zij deze problemen kunnen oplossen. 
Dat zijn waanideeën! Alleen God kan dit oplossen. Toch 
weigeren zij zich naar God te keren.

Hoe zit het met u? We moeten opkomen en spreken 
voor Jezus Christus. Als u nu uit deze wereld komt, dan 
zegt God dat Hij u fysiek zal beschermen en voor altijd de 
hoogste eer zal geven. God wil u een onderdeel van Zijn 
koninklijke Familie maken. Hij biedt een groep mensen de 
gelegenheid om de Bruid van Jezus Christus te worden en 
voor eeuwig als koningen en priesters Zijn troon te delen 
met Hem. Dat is een ongeëvenaarde beloning!
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In de Europese kathedralen wordt een erfgoed verheerlijkt dat nachtmerries zou moeten veroorzaken.
door josué michels
Herdruk uit de Trumpet.com, 1 november 2018

Duitsland herdenkt  
Karel de Grote

K a rel de Grote. De koning. “De Grote.” De 
achtste-eeuwse heerser die een groot deel van West-
Europa verenigde onder een theocratie die bekend 

staat als het Heilige Romeinse Rijk. Vandaag wordt hij 
geëerd als een voorbeeldmodel voor Europa. Maar is het 
erfgoed van Karel de Grote iets om te vieren?

Van 23 tot 30 september 2018 vierde de Dom van Aken, 
gesticht door Karel de Grote, haar 40-jarig jubileum 
als werelderfgoed van de organisatie voor Onderwijs, 
Wetenschap en Cultuur van de Verenigde Naties (unesco). 
Ongeveer 73.000 mensen woonden het festival bij dat een 
week lang duurde, met kerkdiensten, concerten, culturele 
evenementen, lezingen, pelgrimstochten, rondleidingen, 
een poëzieslag, muziek en een speciale lichtshow. Centraal 
stond het erfgoed van Karel de Grote.

Duitsers verdrongen zich in de straten om deel te 
nemen aan de grootste viering in de recente geschiedenis 
van de kathedraal. Maar wat vierden ze eigenlijk?

Het oprichtingswerk van Karel de Grote
De kathedraal staat symbool voor hoe Karel de Grote 
Europa politiek en religieus verenigde. Bij de viering 
van het jubileum waren politieke en religieuze sprekers 
aanwezig. De openingsdienst van de ceremonie werd 
geleid door de bisschop van Aken, Dr. Helmut Dieser. 
Na zijn preek gaven de Duitse president Frank-Walter 
Steinmeier en de premier van Noordrijn-Westfalen, 
Armin Laschet, een openingswoord.

“A k e n  i s  bij z ond e r,”  z e i  S t e i n m e ie r.  “A l s  e e n 
bondspresident twee keer in een half jaar naar een plaats 
komt, moet er wel iets bijzonders zijn” (vertaling door 
deTrompet). Tijdens zijn vorige bezoek heeft Steinmeier 
de kathedraal, waar de troon van Karel de Grote zich 
bevindt, grondig bekeken. Hoewel Karel de Grote een 
politiek keizer was, zette hij zijn troon midden in deze 
katholieke kathedraal.

De kathed raa l werd aa nva nkel ijk gebouwd a ls 
paleiskapel van Karel de Grote van 793 tot 813 n. C.; 
later werd ze uitgebreid tot de huidige vorm. “De 
tijdgenoten verklaarden de Paltskapel tot een wonder 
van architectuur – half goddelijk, half menselijk van 
oorsprong,” aldus de Duitse unesco-commissie.

Terwijl de kathedraal werd gebouwd, was Karel de 
Grote op militaire campagne om de bevolking van Saksen 
af te slachten, te onderwerpen en te bekeren. Terwijl hij 
zijn rijk uitbreidde, gaf Karel de Grote Aken de opdracht 
om de kathedraal te bouwen die later aan “Moeder Maria” 
werd gewijd.

Maar de burgers van de stad kwamen al snel geld tekort 
om het werk af te maken. Volgens de mythe sloten de 
wanhopige burgers van Aken een pact met de duivel: hij 
beloofde hen geld te geven en de Akenaren beloofden hem 
in ruil de eerste “ziel” die de kathedraal binnenkwam te 
geven – paus Leo iii. Uiteindelijk, zo gaat de legende, werd 
de duivel voor de gek gehouden en werd de kathedraal van 
Karel de Grote gebouwd.

Deze legende diende als inleiding van de Akense 
feestweek. Aan de vooravond van 23 september en elke 
daaropvolgende avond werd het verhaal van de dom, 
beginnend met het legendarische pact, verteld door 
middel van een spectaculaire lichtshow. Een 15-minuten 
du r ende 3 D -pr e s ent at ie wer d op de k at he d r a a l 
geprojecteerd en beschreef dit verhaal en de bijzondere 
band van de kathedraal met de Akenaren.

De kijkers zagen hoe het gebouw door de eeuwen heen 
veranderde en hoe verschillende koningen en keizers erin 
werden gekroond. Veel kijkers zeiden dat ze bijzonder 
ontroerd waren toen ze zagen hoe deze meest aanbeden 
kathedraal werd aangevallen toen de geallieerden 
de stad aan het einde van de Tweede Wereldoorlog 
bombardeerden.

Naast concerten, shows en amusement bracht de 
viering ook een krachtige boodschap voor het Duitsland 
van vandaag.

Karel de Grote en de heropleving van het Romeinse Rijk
De Duitse unesco-commissie beschreef de Dom van 
Aken als “een artistiek en architectonisch meesterwerk. 
Hij wordt gezien als een symbool van de eenwording en 
de heropleving van West-Europa na het einde van het 
Romeinse Rijk.” In zijn toespraak zei Steinmeier: “Want 
het was vooral hier dat Karel de Grote zijn aanspraak op 
het erfgoed van het Romeinse Rijk formuleerde. [Latere 
kathedralen] zijn allemaal stenen getuigenissen van 
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dezelfde claim. Ze zeggen in wezen: ‘Wij zijn hier de echte 
en legitieme erfgenamen van Rome, van het Romeinse 
Rijk.’ Vanzelfsprekend is het rijk christelijk geworden met 
Constantijn als eerste christelijke keizer.”

Karel de Grote zag zichzelf als erfgenaam van het 
gevallen Romeinse Rijk en zette zich krachtig in om het 
te doen herleven. In de Middeleeuwen werd algemeen 
aangenomen dat Duitsland de taak had geërfd om het 
Romeinse Rijk nieuw leven in te blazen. Uit de as van het 
Romeinse Rijk ontstond het “Heilige” Romeinse Rijk van 
de Duitse natie. “Heilig” vanwege het bondgenootschap 
van het rijk met de Rooms-Katholieke Kerk.

In zijn boek The Rotten Heart of Europe schrijft Bernard 
Connolly dat de meeste leiders van de Europese Unie 
opnieuw werken aan “het herscheppen van het rijk van 
Karel de Grote.” Verschillende Europese leiders hebben 
inderdaad Karel de Grote openlijk omarmd als model voor 
de toekomst van Europa. Toch zou dit zorgwekkend moeten 
zijn, zoals Trumpet-hoofdredacteur Gerald Flurry schrijft in 
zijn boekje Germany and the Holy Roman Empire (Duitsland 
en het Heilige Romeinse Rijk). In zijn Trumpet-coverartikel 
van oktober 2018 stelt hij: “Sinds 1950 kent de Duitse stad 
Aken, waar Karel de Grote woonde en begraven ligt, elk 
jaar de Karel de Grote-prijs toe aan iemand die de zaak van 
de Europese eenwording heeft gediend. Ik was aanwezig 
bij de prijsuitreiking in 1997, toen de voormalige Duitse 
president Roman Herzog de prijs in ontvangst nam. In zijn 
dankwoord zei Dr. Herzog: ‘Karel de Grote, naar wie onze 
prijs is genoemd, heeft zijn eigen bijzondere keuze gemaakt: 
de eerste eenwording van Europa. Op zo’n moment moet de 
waarheid verteld worden: Alleen door te waden door een 
zee van bloed, zweet en tranen heeft hij zijn doel bereikt.’”

Europese leiders rechtvaardigen het bloedvergieten 
van Karel de Grote – door te zeggen dat het overkoepelende 
doel het waard was. Dat zou alarmerend moeten zijn. 
Adolf Hitler beweerde ooit Karel de Grote na te volgen, en 
hij redeneerde op dezelfde manier.

In 1935 beweerde Hitler dat het bloedvergieten van 
Karel de Grote nodig was om Duitsland te verenigen. Toen 
Hitler deze uitspraak deed, geloofde men nog dat hij een 
man van vrede was en besteedde men weinig aandacht aan 
dergelijke gruwelijke uitspraken. Maar zoals professor 
en gerenommeerd Duits middeleeuwen-onderzoeker 
Johannes Fried in een interview met de Duitse volkskrant 
Die Welt opmerkte , waren  Hitlers uitspraken “een 
voorbereiding op zijn eigen gruweldaden, het prijzen van 
Karel de Grote was een strategie van legitimiteit.”

Hitler prees Karel de Grote in voorbereiding op het 
grootste bloedvergieten dat de mensheid ooit heeft gezien. 
In 1938 verhuisde hij de kroon van Karel de Grote terug naar 
Duitsland. Tegenwoordig prijst Europa opnieuw Karel de 
Grote. Deze heropleving zou iedereen moeten verontrusten.

Een christelijke aanspraak op een politieke troon
Karel de Grote wordt niet alleen door politici vereerd, 
maa r ook door katholieken. Domradio.de van het 

aartsbisdom Keulen verklaarde de paradox in het licht 
van het recente jubileumfeest: “Hoewel Karel de Grote 
in de kerk als geheel niet als heilige wordt beschouwd, 
wordt hij in A ken – ondanks zijn kruistochten en 
vrouwenverhalen – wel als zodanig vereerd. Von Holtum 
[deken van de Dom van Aken] herinnert zich dat Karel de 
laatste acht jaar van zijn leven in Aken doorbracht van 
Kerstmis tot Pasen, en vanuit Hochmünster [deel van de 
Dom] deelnam aan het koorgebed ... ‘s morgens, ‘s middags 
en ‘s avonds. [Karel de Grote] was dus ook ‘een diepgelovig 
man.’”

“Hij was zeer geïnteresseerd in de oorsprong van het 
christendom. De troon [van Karel de Grote] kon in verband 
worden gebracht met het begin van het christendom, daar 
de marmeren platen volgens de deken van de kathedraal 
waarschijnlijk afkomstig zijn van het Heilig Graf.”

Met andere woorden, de troon van Karel de Grote is 
bedoeld om zijn heerschappij helemaal terug te voeren 
op Jezus Christus. Deze troon is een symbool van de 
bewering van de katholieke kerk dat Christus nu al op 
aarde regeert via zijn vertegenwoordigers. Deze troon 
staat symbool voor het gezag waaronder het Heilige 
Romeinse Rijk de hele wereld probeerde te onderwerpen. 
Het benadrukken van de “christelijke” component van 
dit rijk hielp om zijn streven naar wereldheerschappij te 
rechtvaardigen.

Wie de jaarlijkse Karelsprijs ontvangt, krijgt een 
rondleiding door de Dom van Aken, inclusief de troon van 
Karel de Grote. Tijdens de feestweek van de Dom van Aken 
was deze troon speciaal voor het publiek te bezichtigen.

De overtuiging dat religie een grotere rol moet spelen 
in de politiek groeit in Europa. Hoofdredacteur Gerald 
Flurry schreef in het omslagartikel van de Trompet van 
oktober: “Er ontvouwt zich een trend in Europa die u goed 
in de gaten moet houden. Europeanen worden belaagd 
door immigranten uit het Midden-Oosten, groeiende 
moslimbevolkingen in hun midden, stadsbeelden die zich 
vullen met moskeeën en minaretten, delen van hun steden 
die veranderen in moslimenclaves waar de lokale politie 
niet in durft, zelfs islamitische terreuraanslagen.

“Steeds meer Europeanen zoeken naar oplossingen in 
hun eigen geschiedenis. In het bijzonder hun religieuze 
geschiedenis.

“Een sterk voorbeeld van deze trend is de nieuwe 
kanselier van Oostenrijk, Sebastian Kurz. Hij is een 
overtuigd katholiek, en is er openlijk over dat zijn religie 
richting geeft aan zijn politiek.”

De hernieuwde belangstelling voor het erfgoed 
van Karel de Grote valt samen met deze hernieuwde 
belangstelling voor religie.

Herbert W. Armstrong voorspelde deze religieuze 
opleving al decennia geleden. In augustus 1978 schreef 
hij in het Goede Nieuws: “De Europeanen willen hun 
eigen verenigde militaire macht! ... Ze hebben zich echt 
ingespannen voor eenheid binnen de gemeenschappelijke 
markt. ... Maar ze weten heel goed dat er maar één 
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mogelijkheid tot eenheid in Europa is, en dat is via het 
Vaticaan.”

“Slechts op één manier kan dit herrezen Heilige 
Romeinse Rijk tot bloei worden gebracht – door de ‘goede 
diensten’ van het Vaticaan, waarbij kerk en staat opnieuw 
worden verenigd, met het Vaticaan aan het hoofd en aan 
de teugels” (Echte Waarheid, januari 1979).

We kijken al tientallen jaren uit naar deze heropleving, 
en is hij in opkomst.

Meneer Armstrong deed zijn voorspellingen op basis 
van Bijbelse profetieën. De Bijbel beschrijft een religieus 
rijk dat herhaaldelijk opkomt in Europa, gezien door de 
geschiedenis heen. Mannen als Karel de Grote, Otto de 
Grote en de Habsburgse dynastie hebben gezorgd voor 
heroplevingen van dit rijk in Europa, met de steun en 
zegen van de katholieke kerk.

De Bijbel geeft aan dat er nog één heropleving van dit 
rijk komt.

Door hun poging het rijk van Karel de Grote te doen 
herleven, vervullen de Europese leiders rechtstreeks deze 
Bijbelse profetie. Mr. Flurry legde uit: “‘Ook zijn het zeven 
koningen: vijf zijn er gevallen, een is er, de andere is nog 
niet gekomen, en wanneer hij komt, moet hij een korte tijd 
blijven’ [Openbaring 17:10, hsv]. Dit vers is de sleutel tot 
het begrijpen van de timing van de volgende heropleving 
van het Heilige Romeinse Rijk. God zegt dat Hij, nadat 
er vijf gevallen zijn, iemand zou sturen om deze profetie 
uit te leggen. Dit was Herbert W. Armstrong. De heer 
Armstrong kwam op het toneel toen Adolf Hitler de zesde 
heropleving van het Heilige Romeinse Rijk leidde, die in 
vers 10 staat. Toen de betekenis van Openbaring 17 werd 
geopenbaard, ten tijde van de zesde heropleving, was de 
zevende heropleving nog niet gekomen.

“Op dit moment echter vindt de heropleving van dat rijk 
plaats!

“En opmerkelijk genoeg, terwijl ze het nieuw leven 
inblazen, doen de Europeanen iets wat ze nooit meer 
hebben gedaan sinds het verachtelijke en moorddadige 
zesde hoofd: Ze kondigen het Heilige Romeinse Rijk aan! 
Ze maken niet ruchtbaar wat Adolf Hitler deed; te veel 
mensen herinneren zich die bloedige geschiedenis. In 
plaats daarvan hullen ze het in de traditie van Karel de 
Grote. Toch is dit hetzelfde verhaal! Niet zoveel mensen 
stierven in het Eerste Rijk, omdat ze toen niet dezelfde 
militaire technologie hadden. Maar het komt uit dezelfde 
ambitie!” (op cit).

De Bijbel vertelt ons dat dit herleefde Heilige Romeinse 
Rijk gevaarlijker is dan ooit. Maar het zal het laatste zijn. 
Met de huidige moderne oorlogswapens zal het de hele 
wereld aan de rand van de vernietiging brengen. Maar 
dezelfde geschriften vertellen ons ook dat het zal worden 
vernietigd door Jezus Christus.

Het begin van deze profetie wordt voor uw ogen vervuld. 
Europa’s politieke en religieuze landschap staat op het 
punt een drastische verandering te ondergaan. Europese 
leiders hebben al actie ondernomen om dit rijk nieuw 
leven in te blazen. Deze leiders treden in de voetsporen 
van Karel de Grote en Hitler, maar de verwoesting die zij 
zullen aanrichten zal ongekend zijn. Deze stappen zouden 
de hele wereld moeten schokken, maar de mensheid slaat 
er nauwelijks acht op tot het te laat is. Als u Bijbelprofetie 
begrijpt, zult u niet alleen zeer gealarmeerd zijn door 
deze gebeurtenissen, maar ook grote hoop koesteren. 
Te midden van dit afschuwelijke nieuws heeft God een 
spectaculair teken van hoop gegeven.

Voor meer infor matie over de opkomst van dit 
kwaadaardige rijk en waar we te midden daarvan hoop 
kunnen vinden, lees het artikel van de heer Flurry “Het 
Heilige Romeinse Rijk treedt naar voren – op volle sterkte!” 
op deTrompet.nl/1/ppd8r.
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